

Vereinsorgan Quästur, Zahlungen und Gebühren

- KOPIE FÜR DEN VORSTAND - - KOPIE FÜR DEN VORSTAND - - KOPIE FÜR DEN VORSTAND - - KOPIE FÜR DEN VORSTAND - - KOPIE FÜR DEN VORSTAND - - KOPIE FÜR DEN VORSTAND -
 - COPY FOR THE BOARD - - COPY FOR THE BOARD - - COPY FOR THE BOARD - - COPY FOR THE BOARD - - COPY FOR THE BOARD - - COPY FOR THE BOARD -

Zahlungsbestätigung

Hiermit bestätigt der Vorstand von BEST Zürich den Empfang von

□ 75 CHF oder □ 60 EUR

als Anzahlung im Sinne von §3.2 und §3.3 der internationalen Verordnung Nr. 38-V-CR-VIV-500.

Mittels dieser Anzahlung autorisiert die/der Studierende dem Vorstand, die Teilnahme zu bestätigen.

Die/Der Studierende versteht, dass es drei Fälle gibt, in denen die Anzahlung nicht erstattet wird. Zwar sind die Fälle:

1. Trotz der Bestätigung hat die/der Studierende den Kurs nicht besucht. Infolgedessen wird das Geld an die veranstaltende Lokale Gruppe nachgegeben.
2. Im Laufe des Kurses hat die/der Studierende mehrmals unangemessen verhalten trotz wiederholter Warnungen vorgewiesen. Folglich wird die Anzahlung an BEST International nachgegeben.
3. Zwei Monate nach dem Kurs hat die/der Studierende weniger als 70% der Bewertungsform ausgefüllt und somit wird 50% der Anzahlung an BEST International nachgegeben und 50% rückerstattet.

Ob irgendeiner der oben stehenden Fälle zutrifft, ist nicht von BEST Zürich zu entscheiden, sondern von BEST International nach Rücksprache mit der veranstaltenden Lokalen Gruppe. BEST Zürich lehnt kategorisch jegliche Verantwortlichkeit im Falle Zurückhalts der Anzahlung.

Mit ihrer/seiner Unterschrift stimmt die/der Studierende sowohl den obengestellten Verordnungen als auch der Nichtverantwortlichkeit von BEST Zürich im Falle Zurückhalts der Anzahlung.

AUSWEISNUM.
PERSONAL ID NUM.

LEGI-NUM.
STUDENT ID NUM.

SAISON UND KURS
SEASON AND COURSE

TELEPHONNUM.
PHONE NUM.

ETH E-MAIL
ETH EMAIL

ADRESSE
ADDRESS

Acknowledgment of payment

The Executive Board of BEST Zürich confirms hereby the receipt of

□ CHF 75 or □ EUR 60

as deposit in accordance with Art. 3.2 and Art. 3.3 of the International Regulation No. 38-V-CR-VIV-500.

By paying the deposit the student authorizes the board to confirm its participation to the course.

The student understands that there are three cases in which the deposit is not reimbursed, namely:

1. Despite the participation confirmation, the student did not attend the course, and thus the money shall be given to the organizing local group.
2. During the course, the student repeatedly had inappropriate behavior despite of warnings from the organizing local group, and thus the money will be given to BEST International.
3. Two months after the course, the student has filled in less than 70% of the final evaluation form, and accordingly 50% of the money will be given to BEST International and 50% will be refunded to the student.

Whether any of the cases above applies is not to be decided by BEST Zürich, but by BEST International after thorough consultation with the organizing local group. BEST Zürich categorically denies any responsibility in the event of withhold of the deposit.

By means of its signature, the student agrees to both the aforementioned regulations and to the nonresponsibility of BEST Zürich in the event of withhold of the deposit.

DER/DIE STUDIERENDE
THE STUDENT

EIN VORTANDSMITGLIED
A MEMBER OF THE BOARD
